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 Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Η κατάρρευση 
των συνομιλιών στη Γερμανία για σχηματισμό κυβέρνησης κλόνισε 
αρχικά τη Wall Street, ωστόσο οι βασικοί δείκτες κάλυψαν το σύνολο 
των απωλειών μέχρι το τέλος της συνεδρίασης, κλείνοντας χωρίς 
ουσιαστικές μεταβολές.  

Αξιοσημείωτη πτώση σημείωσε το ευρώ, με το κοινό νόμισμα να κλείνει 
με πτώση 0.50%.  Άνοδο κοντά στο 2% σημειώνει η μετοχή της 
Alibaba, μετά την ανακοίνωση σύμφωνα με την οποία ο κολοσσός του 
ηλεκτρονικού εμπορίου θα εξαγοράσει την κινεζική Sun Art Retail 
Group έναντι 2,9 δισ. δολ.. 

 Συνεχίστηκε η πτώση για τη General Electric (-2.20%), ενώ "αλμα" 7% 
σημείωσε η μετοχή της Cavium Inc. μετά την είδηση ότι η Marvell 
Technology Group Ltd. έχει εισέλθει σε συμφωνία για την εξαγορά της 
εταιρείας ημιαγωγών έναντι περίπου 6 δισ. δολ.. 

 : 

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 710,27 -0,31 

FTSE-LARGE CAP 1865,81 +0,10 

FTSE-MID CAP 971,49 -0,28 

FTSE BANK 483,36 -0,43 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΟΤΕ 10,50 3,45 

ΣΑΡΑΝΤΗΣ 13,35 2,69 

ΔΕΗ 2,0 2,04 

ΤΡΑΠΕΖΑ ΑΤΤΙΚΗΣ 0,046 -4,17 

JUMBO 12,63 -2,85 

FOLLI FOLLIE 15,65 -2,8 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

ΟΠΑΠ 10,0 11,443 

ΕΘΝΙΚΗ ΤΡΑΠΕΖΑ 0,237 4,450 

ALPHA BANK 1,40 4,419 

ΟΤΕ 10,50 4,028 

MOTOR OIL 19,85 1,956 

Βασικές Διεθνείς 

Χρηματιστηριακές Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 30 23430,00 0,31 

NASDAQ 6790,00 0,12 

S&P 500 2582,00 0,13 

DAX 13058,00 0,50 

FTSΕ 100 7389,00 0,12 

CAC 40 5340,00 0,40 

NIKKΕI 225 22425,00 0,73 

HANG SENG 29780,00 1,79 

ΩΡΑ         ΧΩΡΑ - ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ 

12.00 Βρετάνια Ακροάσεις για την Έκθεση Πληθωρισμού  

17.00 ΗΠΑ Πωλήσεις Υφισταμένων Κατοικιών (Oct) 5,42M 5,39M 

17.00 
ΗΠΑ Υφιστάμενες Πωλήσεις Κατοικίας (μηνιαία) 

(Oct) 

0,7% 0,7% 

17.00 Ομιλία του Coeuré της ΕΚΤ  

1 

Εταιρικές Ανακοινώσεις 
-21/11/2017 Ανακοίνωση αποτελεσμάτων εννεαμήνου 2017 της Φουρλής μετά το 

κλείσιμο της συνεδρίασης του Χ.Α  

 

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1.1732 -0.53 

EUR/GBP 0.8863 -0.71 

GOLD SPOT 1276 -1.52 

COMEX SILVER 16.89 -2.79 

ICE WTI CRUDE 56.39 -0.56 

NATURAL GAS 3.13 -1.82 

US COFFEE 1.2275 -0.85 

COCOA 20.96 -1.41 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 42.10 -3.00 

APPLE 170.09 -0.04 

ALIBABA 188.55 +1.83 

DEUTSCHE BANK 19.18 +0.26 

GOLDMAN SACHS 238 -0.02 

NATIONAL BANK            
of GREECE  (OTC-US) 

0,278 0,00 

GOOGLE 1019.6 +0.06 

FACEBOOK 178.88 -0.07 

TWITTER 21.16 +1.93 

NIKE 59.16 -0.05 

EXXON MOBIL 80.56 +0.40 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών:  Άλλη μια σχετικά 

αδιάφορη ημέρα για το ελληνικό χρηματιστήριο, με το Γενικό Δείκτη να είναι 

κατά διάρκεια της ημέρας σε αρνητικό έδαφος και απλά να μαζεύει λίγο τις 

απώλειες στο τέλος συνεδρίασης. Η μετοχή του Σαράντης που θα προστεθεί 

στο δείκτη της MSCI φαίνεται να έχει ξεκινήσει να δέχεται κάποιες εισροές, 

καλή εικόνα και για τον ΟΤΕ και μεγάλος τζίρος από την μετοχή του ΟΠΑΠ που 

θα κόψει και το μέρισμα (€0,70) τις επόμενες εβδομάδες.  

Τα ζητήματα του τραπεζικού κλάδου και της γ΄ αξιολόγησης παραμένουν στο 

επίκεντρο της αγοράς  με το πολίτικο αδιέξοδο στην Γερμανία να προστίθεται 

στο πάζλ των πολικό-οικονομικών εξελίξεων. 
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Ντράγκι: Εχει βελτιωθεί ουσιαστικά η κατάσταση στην Ελλάδα 
Η κατάσταση στην ελληνική οικονομία έχει βελτιωθεί ουσιαστικά σε ότι αφορά την πορεία του ΑΕΠ και την ανεργία και η συνέχιση της εφαρμογής των μέτρων που 
προβλέπονται στην τρίτη αξιολόγηση παράγουν καρπούς, δήλωσε ο Μάριο Ντράγκι κατά την παρουσία του στο ευρωκοινοβούλιο και απαντώντας σε ερώτηση του 
Δημήτρη Παπαδημούλη. 

Βλέπουμε την βελτίωση τόσο στην αγορά του ελληνικού χρέους με την πτώση των spread, όσο και στην θετική ανταπόκριση των επενδυτών στο προτεινόμενο 
swap των ομολόγων. 

Η πρόθεση να δημιουργηθεί καμπύλη επιτοκίων και να βελτιωθεί η ρευστότητα του κρατικού χρέους έχει τύχει «καλωσορίσματος» από τις αγορές. 

Σε ότι αφορά τις ελληνικές τράπεζες ο επικεφαλής της ΕΚΤ σημείωσε ότι ο δείκτης κεφαλαιακής επάρκειας βρίσκεται στο 17,1%, ποσοστό που είναι αξιοσημείωτο 
επίπεδο. Από την πλευρά της χρηματοδότησης ωστόσο πρέπει να υπάρξει σταθεροποίηση καθώς οι καταθέσεις έχουν μεν σταθεροποιηθεί αλλά δεν έχουν 
ανακάμψει στα προηγούμενα, προ κρίσης, επίπεδα. 

Το όχι στο Ελεγκτικό Συνέδριο 

Ο Ντράγκι ερωτήθηκε και για το θέμα των Paradise Papers. Τόνισε ότι τα θέματα φορολογίας δεν περιλαμβάνονται στις «εντολές» της κεντρικής τράπεζας, η οποία 
ωστόσο επί της αρχής είναι υπέρ της μείωσης της φοροαποφυγής. Όπως είπε στηρίζει τις προτάσεις της Κομισιόν για το θέμα και τις νομοθετικές πρωτοβουλίες. 

Σε ότι αφορά την έκθεση του Ελεγκτικού Συνεδρίου και την άρνηση της ΕΚΤ να δώσει στοιχεία ο Μάριο Ντράγκι υποστήριξε ότι οι εντολές του περιορίζονται στο να 
αξιολογούν την επιχειρησιακή επάρκεια του μανατζμεντ της ΕΚΤ. Όταν ρωτά κάτι παραπάνω η κεντρική τράπεζα δεν μπορεί να απαντήσει. 

Υποστήριξε ότι η έκθεση δεν περιλαμβάνει στοιχεία που να δείχνουν ότι έγιναν λάθη. Οι αποφάσεις ελήφθησαν με βάση τα μακροοικονομικά δεδομένα και τις 
προβλέψεις που υπήρχαν εκείνη την εποχή. 

Αναγκαία η επεκτατική νομισματική πολιτική 

Σε δηλώσεις που έκανε για την ευρύτερη πορεία της οικονομίας της ευρωζώνης, ο επικεφαλής της ΕΚΤ τόνισε ότι η ανάκαμψη της ευρωζώνης συνεχίζεται, αλλά η 
Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα πρέπει να διατηρήσει την επεκτατική νομισματική πολιτική για να βοηθήσει τους μισθούς να κινηθούν υψηλότερα, δήλωσε ο 
πρόεδρος της ΕΚΤ, Μάριο Ντράγκι.  

«Η βελτίωση που έχει παρατηρηθεί στις αγορές εργασίας χρειάζεται ακόμα χρόνο για να μεταφραστεί σε μια πιο δυναμική ανάπτυξη των μισθών» σημείωσε ο ίδιος 
σε ομιλία του στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο. 

Μόνο με αντιμετώπιση των NPLs η κοινή ασφάλιση καταθέσεων  

 Ο κ. Ντράγκι ανέφερε ακόμα πως δεν μπορεί να υπάρξει μια πανευρωπαϊκή ασφάλιση καταθέσεων αν δεν αντιμετωπιστεί το πρόβλημα των μη εξυπηρετούμενων 
δανείων στην Ιταλία και άλλες χώρες του Νότου. 

«Το ζήτημα των μη εξυπηρετούμενων δανείων και της πανευρωπαϊκής ασφάλισης καταθέσεων συνδέονται μεταξύ τους. Η μείωση του ρίσκου και ο διαμοιρασμός 
του ρίσκου πάνε παράλληλα» σημείωσε. Euro2day.gr 

 

Ντράγκι: Έμπιστο μέλος του ΔΣ της ΕΚΤ ο Γιάννης Στουρνάρας 
Ως "έμπιστο μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΚΤ" (ως Κεντρικός Τραπεζίτης) χαρακτήρισε τον Γιάννη Στουρνάρα ο Μάριο Ντράγκι, μιλώντας στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο. 

Ο Ιταλός τραπεζίτης απαντώντας ερώτηση του Ευρωβουλευτή Γίωργου Κύρτσου σχετικά με στοχοποίηση του Έλληνα Κεντρικού Τραπεζίτη, δεν θέλησε να σχολιάσει τις επιθέσεις που 
δέχεται ο Γιάννης Στουρνάρας ξεκαθάρισε όμως πως τον θεωρεί έμπιστο και συνεπώς, φερέγγυο συνεργάτη. 

Ερωτηθείς για τη κατάσταση των κόκκινων δανείων στην Ελλάδα ο Μάριο Ντράγκι χαρακτήρισε ως θετική εξέλιξη την επανέναρξη των πλειστηριασμών, τόνισε όμως πως τα κόκκινα 
δάνεια παραμένουν το πλέον σημαντικό και δυσεπίλυτο πρόβλημα του ελληνικού τραπεζικού συστήματος. newmoney.gr 

 

Μέρκελ: Δεν θέλω να είμαι καγκελάριος μειοψηφίας 
«Βρισκόμασταν στην τελική ευθεία» των διερευνητικών συνομιλιών για τον συνασπισμό «Τζαμάικα», δήλωσε η Καγκελάριος 'Αγγελα Μέρκελ και επέρριψε την 
ευθύνη της αποτυχίας των διαπραγματεύσεων στους Φιλελεύθερους.  
Δήλωσε δε «πολύ επιφυλακτική» σε ό,τι αφορά το ενδεχόμενο κυβέρνησης μειοψηφίας και τόνισε ότι σε αυτή την περίπτωση θα προτιμούσε τις νέες 
εκλογές, στις οποίες και θα ήθελε να είναι εκ νέου υποψήφια για την Καγκελαρία. 
«Είναι βεβαίως λυπηρό ότι φτάσαμε σε αυτή την κατάσταση», δήλωσε η κυρία Μέρκελ, μιλώντας στην εκπομπή «Brennpunkt» του πρώτου καναλιού της γερμανικής 
δημόσιας τηλεόρασης ARD και επέρριψε την ευθύνη για την αποτυχία των διερευνητικών συνομιλιών στο FDP. Σέβομαι φυσικά την απόφασή τους, όσο και αν 
λυπάμαι, δήλωσε και ανέφερε ότι ήδη από το πρωί της Κυριακής υπήρχαν κάποιες ενδείξεις για την αποχώρηση του FDP. «Από την σκοπιά μου, θεωρώ ότι 
βρισκόμασταν στην τελική ευθεία και είχαμε πετύχει πάρα πολλά για τους ψηφοφόρους», επισήμανε η Καγκελάριος και τόνισε ότι υπήρχε συμφωνία και σε πολλά 
ζητήματα που έθεσε το FDP, όπως ο φόρος αλληλεγγύης. 
«Θα απαλλάσσαμε το 75% των πολιτών από τον φόρο», εξήγησε και ανέφερε ότι ακόμη και στο θέμα της μετανάστευσης που χώριζε τους Χριστιανοκοινωνιστές 
(CSU) από τους Πράσινους, υπήρξε μεγάλη προσέγγιση. Σε αυτό το σημείο η κυρία Μέρκελ επαίνεσε τους Πράσινους, οι οποίοι, όπως είπε, σε πολλά θέματα 
κινήθηκαν προς την πλευρά της Χριστιανικής Ένωσης. Οικοδομήθηκε σχέση εμπιστοσύνης, κάτι που επίσης χρειάστηκε χρόνο, πρόσθεσε, ενώ σε ό,τι αφορά το 
δικό της κόμμα και το CSU, υποστήριξε ότι μετακινήθηκαν σε πολλά θέματα - «κάναμε επαναστατικά βήματα», είπε χαρακτηριστικά - και «επί της ουσίας (η 
συμφωνία) φαινόταν εφικτή». 
Απαντώντας σε ερώτηση αν θα γίνουν νέες εκλογές ή αν οι Σοσιαλδημοκράτες (SPD) θα προσκληθούν για μια ακόμη φορά σε διερευνητικές συνομιλίες για 
«μεγάλο συνασπισμό» ή ακόμη και αν θα επιχειρηθεί ο σχηματισμός κυβέρνησης μειοψηφίας, η 'Αγγελα Μέρκελ παρέπεμψε στον Ομοσπονδιακό Πρόεδρο 
Φρανκ-Βάλτερ Σταϊνμάιερ, ο οποίος τις επόμενες ημέρες θα συναντηθεί με τους αρχηγούς των κομμάτων και κατόπιν θα αποφασίσει για τις επόμενες κινήσεις.  
Η ίδια πάντως δήλωσε «πολύ επιφυλακτική» για το ενδεχόμενο κυβέρνησης μειοψηφίας και τόνισε ότι σε αυτή την περίπτωση θα προτιμούσε τη νέα προσφυγή στις 
κάλπες. «Θα πρέπει να σκεφτούμε πολύ καλά τον δρόμο της κυβέρνησης μειοψηφίας. Δεν ήταν στον σχεδιασμό μου, αλλά τώρα θα πρέπει να περιμένουμε τις 
επόμενες ημέρες. Ο δρόμος των νέων εκλογών είναι ένας και ο δρόμος της κυβέρνησης μειοψηφίας είναι για μια σταθερή χώρα ένας άλλος δρόμος, τον οποίο 
πρέπει να σκεφτεί κανείς πολύ προσεκτικά. Δεν θέλω απόψε να πω "ποτέ", αλλά είμαι πολύ επιφυλακτική και πιστεύω ότι οι νέες εκλογές θα ήταν ο 
καλύτερος δρόμος», δήλωσε και, ερωτηθείσα αν θέλει να είναι εκ νέου υποψήφια Καγκελάριος, απάντησε καταφατικά. Πριν από έναν χρόνο ανακοίνωσα ότι θα 
είμαι υποψήφια για μια ακόμη θητεία. "Θα ήταν αστείο αν μετά την αποχώρηση του FDP από τις διαπραγματεύσεις αποχωρούσα κι εγώ και δυο μήνες μετά τις 
εκλογές έλεγα στους ψηφοφόρους «αυτό δεν ισχύει πια»", δήλωσε. 
Σε ό,τι αφορά το SPD, η Καγκελάριος δήλωσε έτοιμη να διαπραγματευτεί για έναν νέο «μεγάλο» συνασπισμό, δήλωσε ωστόσο κατανόηση και σεβασμό για τις 
θέσεις του και κατέληξε λέγοντας ότι θα περιμένει την έκβαση των συνομιλιών του Προέδρου με τον Αρχηγό του SPD, Μάρτιν Σουλτς.real.gr 

 

ΑΔΜΗΕ: Στα 49,6 εκατ. τα κέρδη εννεαμήνου 2017 
O Ανεξάρτητος Διαχειριστής Συστήµατος Ηλεκτρικής Ενέργειας (ΑΔΜΗΕ), ανακοίνωσε επιλεγµένα χρηµατοοικονοµικά στοιχεία σύµφωνα µε τα ΔΠΧΠ για την 
περίοδο Ιανουαρίου-Σεπτεµβρίου 2017. 

Όπως αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση, τα καθαρά κέρδη στο εξάμηνο αυξήθηκαν κατά 49,4% και συγκεκριμένα στα 49,6 εκατ. ευρώ, έναντι 33,2 εκατ. ευρώ 
πέρυσι. 

Παράλληλα, τα EBITDA αυξήθηκαν στα 138,1 εκατ. ευρώ, από 125,9 εκατ. ευρώ, το αντίστοιχο διάστημα πέρυσι. 

  Προοπτικές 

Η διοίκηση της ΑΔΜΗΕ ΑΕ διατηρεί τις προηγούµενες προβλέψεις της για την πορεία των δραστηριοτήτων του Διαχειριστή και τα χρηµατοοικονοµικά του 
αποτελέσµατα, αναφέρεται στην ανακοίνωση. 
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